
125/2016 w sprawie środków finansowych niezbędnych na przystosowanie poradni 
specjalistycznych w spółce Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Zgłoszona przez Panią Wiolettę Drzewińską interpelacja w dniu 6 września 2016 roku.

Treść zapytania  : Skąd weźmie Pan pieniądze na przystosowanie pomieszczeń do wymogów, 
które one muszą spełniać?

Treść odpowiedzi: W załączeniu przekazuję odpowiedź Prezesa Zarządu Spółki Szpital w 
Dębnie Sp. z o.o.


